
 

 

Zápis č. 02/2023 

z jednání Rady JmKO ČUS, konané dne 17.04.2023 ve 13:00h v Brně, Vídeňská 9 

 

Přítomni: Vojtěch Bártek, Petr Šíma, Zdeněk Kolesa, Jozef Regec, Jiří Zorník, Josef Vrba, 

Jan Macharáček, Štěpán Říha, Stanislav Němec 

Omluveni: Petr Vrážel, František Stejskal, Jiří Moudrý 

 

Revizní komise: Josef Hrazdíra, omluveni – Jana Kavanová, Kamila Benčová 

Hosté: Jakub Koudelka – referent krajského Servisního centra sportu JmKO ČUS; Marta 

Gabrielová, Nikola Siváková – zápis 

 

Jednání zahájil a řídil předseda JmKO ČUS p. Vojtěch Bártek dle následujícího programu: 

1. Úvod 

2. Aktuální informace ČUS 

3. Schválení výsledku hospodaření za rok 2022 

4. Příprava VH JmKO ČUS 

5. Zhodnocení ankety Sportovec roku 2022 

6. Různé, diskuse 

 

1) Úvod 

Pan předseda Vojtěch Bártek přivítal přítomné a konstatoval, že je rada usnášeníschopná. 

Poděkoval za účast a předal slovo krajskému referentovi. 

 

2) Aktuální informace ČUS 

Krajský referent p. Koudelka zahájil diskusi informací o druhém předfinancování a dotázal se 

zástupců jednotlivých okresů, zda již mají všichni finance na účtech.  

P. předseda Bártek vznesl v této souvislosti dotaz ohledně výzvy Můj Klub 23, konkrétně zda 

někdo obdržel peníze nebo alespoň rozhodnutí. Nikdo z přítomných o nikom nevěděl. 

Následně p. Koudelka nastínil situaci ohledně, již několikrát diskutovaného, zvýšení nájmu na 

hale Morenda a problémy s fotbalovým svazem. Informoval o schůzce s p. Kristýnem ohledně 

zvyšování cen nájmu ze dne 24.2.2023 a přečetl radě zápis z této schůzky.  

„Přítomní se dohodli na těchto bodech: 

- v roce 2023 k žádnému zdražení pro JmkFS, MěFS Brno a OFS Brno-venkov nedojde, 

- od 1.1.2024 budou výše uvedené subjekty platit Jihomoravské krajské organizaci ČUS 

za ekonomické služby reálné náklady, spojené s jejich poskytováním  

- od 1.1.2024 nebude výše uvedeným subjektům zdražen podnájem, za předpokladu, že 

ČUS obdrží na podnájem dotaci. 

- do 15.5.2023 budou za všechny tři výše uvedené subjekty podepsány nové smlouvy o 

součinnosti (nebo dodatky) s JmKO ČUS s účinnosti od 1.1.2024, aby JmKO ČUS 

mohla garantovat dohodnuté ceny a podmínky. V opačném případě JmKO ČUS vypoví 

k 30.6.2026 s 6měsíční výpovědní lhůtou a od 1.1.2024 budou podepsány nové 

smlouvy“ 

p. Koudelka dále hodnotil situaci a uvedl, že ČUS měl zastropované ceny, ale z důvodu 

rostoucích cen a inflace se přepočetla ekonomická činnost p. účetní a následně se rozdělila 



 

 

mezi subjekty. Zároveň upozornil na končící memorandum s Jihomoravským krajem a 

nutnosti nastavit rozpočet, který počítá s možností nezískání dotace. Navrhnul tedy, že pokud 

svazy nepodepíší smlouvy do konce května, dostanou výpověď nájmu/služeb do konce 

června. Změnu navrhnul od 1.1.2024 ve smlouvách se všemi subjekty, zároveň by se do ceny 

mělo zahrnout parkovné a plocha kanceláří apod. Pokud dotaci od Jihomoravského kraje 

JmKO ČUS obdrží, částky se sníží, pokud ne, bude ve smlouvách reálná částka – členové 

obdrží návrh smluv. P. Gabrielová vytvoří předběžný rozpočet pro situaci s dotací i bez dotace 

do 30.6.2023.  

P. předseda Bártek navrhnul, aby Jakub Koudelka jednal se všemi subjekty, které mají 

nájemní či ekonomický vztah s Jihomoravskou krajskou organizací jménem JmKO ČUS. 

S návrhem předsedy souhlasili všichni zúčastnění. 

Usnesení: Krajská rada pověřila Jakuba Koudelku, aby jednal se všemi subjekty, které 

mají nájemní či ekonomický vztah s Jihomoravskou krajskou organizací jménem JmKO 

ČUS a pokud smlouvy nebudou podepsané do 31.5.2023 budou těmto subjektům zaslány 

výpovědi z nájmu i poskytování ekonomických služeb. 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

P. Vrba navrhnul, aby všem subjektům byl předložen kompletní rozpočet a nezahrnovala se 

dotace, což bude sloužit jako dostačující argument pro zdražení.  

P. Bártek dodal nutnost zcela nových smluv nikoli pouze dodatků ke stávajícím smlouvám.  

3) Schválení výsledku hospodaření 2022 

P. předseda Bártek se dotázal na aktuální stav ohledně přípravy Valné hromady.  

Valná hromada schválí výsledek hospodaření za rok 2022 a rozpočet na 2023 – veškeré 

dokumenty budou členům rady v nejbližší době zaslány ke schválení prostřednictvím e-mailu. 

Na Valné hromadě bude také předložena a schválena výroční zpráva o činnosti a zpráva o 

hospodaření. 

4) Příprava VH JmKO ČUS 

p. Bártek avizoval, že se Valná hromada bude konat 12.6.2023 od 15:00 hodin na hale 

Morenda, Vídeňská 9, 639 00 Brno. Dále informoval, že pozvánky je třeba rozeslat nejpozději 

30 dní předem a dohodlo se tak na rozeslání začátkem května. Zároveň žádá o zajištění 

veškerých podkladů a materiálů na VH.  

p. Vrba navrhnul schválení materiálů prostřednictvím e-mailu.  

P. Říha upozornil, že je třeba schválit termín, místo, program a klíč VH. 

P. Gabrielová přečetla program Valné hromady:  

1. Zahájení valné hromady 

2. Schválení řídícího valné hromady 

3. Schválení programu a jednacího řádu VH 

4. Volba návrhové a mandátové komise VH 

5. Zpráva o činnosti JmKO ČUS 

6. Zpráva o hospodaření za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 

7. Zpráva Revizní komise 

8. Diskuse 

9. Návrh usnesení valné hromady 



 

 

10. Závěr 

 

P. Bártek požaduje od p. Gabrielové seznam zúčastněných alespoň 3 dny předem. Zároveň 

navrhuje pozvání p. hejtmana Mgr. Jana Grolicha a předsedů největších krajských svazů.  

Usnesení: Krajská rada se dohodla na výše uvedeném programu valné hromady a 

stanovila, že každý okres budou na VH zastupovat 3 delegáti s hlasem rozhodujícím 

z komory TJ/SK a každý sdružený svaz bude zastupovat 1 delegát s hlasem 

rozhodujícím.  

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

5) Zhodnocení ankety Sportovec roku 2022 

P. Koudelka celkově zhodnotil anketu jako zdařilou, mediální přípravu akcí však považuje za 

poměrně opožděnou a navrhnul lepší spolupráci s médii, více informací do škol apod. Dále 

informoval, že výsledky ankety za jednotlivé okresy i kraj budou zařazeny do výroční zprávy 

JmKO ČUS.  

Proběhla diskuse členů rady ohledně pořádaní okresních kol ankety Sportovec roku v rámci 

které zástupci jednotlivých okresů popisovali způsoby vyhodnocení, počty oceněných 

sportovců aj. Na základě diskuse se rozhodlo o sjednocení věkových hranic všech kategorií 

jakožto o jediném zásahu do organizace těchto akcí. Zároveň je vhodné zajistit účast zástupců 

z kraje v případě, kdy se p. hejtman nemůže dostavit osobně.  

Závěrem bylo navrženo rozšíření brožury, která každoročně bývá na Sportovci 

Jihomoravského kraje o výsledky ankety Sportovec roku za jednotlivé okresy.    

 

6) Diskuse, různé 

Nikdo z přítomných neuvedl další téma k diskusi a po vyčerpání všech příspěvků pan 

předseda ukončil jednání a poděkoval přítomným za účast. 

 

Vojtěch Bártek – předseda 

V Brně dne 17.04.2023 

Zapsala: Nikola Siváková 


